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Esports pàg 21

El colomenc Adolfo, del
Catgas, escollit millor jugador
jove de futbol sala del món 

Santa Coloma pàg 14

El Ple aprovarà la versió
modificada del pla 
urbanístic de la Pinta Verda

Anàlisi pàg 3

24M: 365 dies d’unes
eleccions que van
sacsejar la comarca

Sant Roc pàg 10

Acusen Movistar de
causar una “fractura
digital” al barri

Tiana pàg 18

Reobre el bar del parc dels
Teletubbies 5 mesos després

Barcelonès Nord pàg 19

Les dades sobre la renda
evidencien una comarca dual

Dolors Sabater preveu invertir
18 milions a recuperar espais

L’Ajuntament de Badalona presenta el pla Recupera, que se centrarà en intervencions a la via pública pàg 8

pàg 16

SOS a Colau
La Mina i Stop Crematori recorren a l’alcaldessa de Barcelona
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Dimarts va fer un any de les da-
rreres eleccions municipals, el re-
sultat de les quals va generar for-
ça canvis al panorama polític del
Barcelonès Nord. El més destacat
va ser a Badalona, on els comicis
aplanaven el camí a un pacte de
govern que apartés de l’alcaldia el
fins aleshores batlle, Xavier Gar-
cia Albiol.

Mentrestant, a Santa Colo-
ma Núria Parlon va revalidar la
victòria del 2011 i a més ho va fer
aconseguint la majoria absoluta.
A Sant Adrià va passar tot el con-
trari. Joan Callau encapçalava
per primer cop la llista socialista
i va veure com la majoria del
PSC al Ple s’esfumava i el seu grup

municipal s’havia de conformar
amb sis regidors.

BUSCANT L’ESTABILITAT
Era fàcil preveure que a Badalona,
el govern de Guanyem, ERC i
ICV tindria dificultats per tirar en-
davant les seves propostes. El fet
de tenir els mateixos deu regidors
que el PP ha obligat l’executiu de
Sabater a buscar constantment el
suport del PSC. A vegades l’ha tro-
bat, com en l’aprovació de les or-
denances fiscals, però en d’altres
ha costat més. Per exemple, a
l’hora d’aprovar els pressupos-
tos. De fet, Sabater va aprovar-los
inicialment en junta de govern per
falta de suports. 

Els socialistes, a més, han pre-
sentat batalla en totes aquelles
qüestions relacionades amb el
procés sobiranista. L’alcaldessa
va ser reprovada a l’octubre per

donar suport als imputats per
l’organització del procés partici-
patiu del 9N. 

El govern, doncs, ha buscat
constantment estabilitat. I no no-
més ho ha fet en l’àmbit purament
institucional, sinó també en el
social. Conflictes com els generats
amb Voluntaris o el CF Badalona
han generat turbulències a la nau
pilotada per Sabater. Per ara, la
majoria de focs s’han apagat, però
alguns d’ells no definitivament.

MAJORIA ABSOLUTA  
Per la seva banda, Núria Parlon ha
viscut un primer any de mandat
molt més plàcid a Santa Coloma
gràcies a la seva majoria absoluta.
El seu govern municipal ha man-
tingut els grans projectes d’anys
anteriors, com el Rock Fest, ha ti-
rat endavant noves iniciatives com
el pla Renovem els barris, de re-

habilitació d‘immobles, i ha rati-
ficat la seva oposició al pas de la Lí-
nia de Molt Alta Tensió (MAT) pel
municipi.

D’altra banda, l’alcaldessa ha re-
but crítiques que denuncien man-
ca de transparència. Les últimes a
causa de la modificació del pla
urbanístic de la Pinta Verda, que la
Generalitat va fer al novembre i la
Plataforma en Defensa de la Serra
Marina i Can Zam acaba de fer pú-
blic. Però Parlon també ha xocat
amb el Ple –sobretot amb SOM–
pels mateixos motius. L’enfronta-
ment més sonat va ser després de
la denúncia de l’advocacia de l’es-
tat per l’atorgament de funcions di-
rectives de l’Ajuntament a perso-
nal de confiança.

CALLAU, PENDENT DE SUPORTS
El govern de Sant Adrià, en can-
vi, viu una situació completament

oposada al de Santa Coloma. El
PSC gestiona un govern amb mi-
noria al qual se li acumulen els
problemes. Per una banda, la ciu-
tadania s’ha organitzat per frenar
el projecte de crematori i els veïns
del Besòs segueixen protestant
contra les ocupacions de pisos al
barri. A més, els veïns de la Mina
reclamen millores a Callau, i el
Consorci ha contradit la voluntat
de l’alcalde de no tirar a terra el
bloc Venus, ratificant el compro-
mís d’enderrocar-lo. 

Per tot plegat, Callau es mos-
tra obert des de l’inici del mandat
a incorporar algun altre grup al seu
govern, malgrat que per ara no s’ha
concretat cap opció. Tot i així,
sense socis, l’alcalde ha tirat en-
davant projectes com el de trans-
formació del litoral –inclosa la
de les Tres Xemeneies–, que ha  fet
les seves primeres passes.

Un any després
Dolors Sabater (esquerra), Núria Parlon (a dalt) i Joan Callau (a baix) en imatges d’arxiu. Fotos: Arxiu

Andreu Merino
BARCELONÈS N.

» Badalona compleix un any sense Albiol amb Sabater buscant estabilitat al Ple municipal
» Parlon i Callau celebren el primer aniversari de la seva victòria a les eleccions municipals
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Actualitat a la xarxa

#NouPartit

@ConvergenciaCAT: Militants i sim-
patitzants hem decidit que CDC impulsi la
creació d'una nova formació política. 
#superdissabte.

Un diari participatiu

#DobletÈpic

@Carles5puyol (Carles Puyol): Felici-
tats equip!!! Doblete para cerrar la 
temporada. Sou collonuts!!! Visca el
Barça!!!

#Revalidat

@jordisanchezp: Content de formar part
d’un equip de 77 persones compromeses
fermament en guanyar la independèn-
cia. Gràcies per la confiança.

Un diari plural

La corrupció és, possiblement, la
paraula més repetida en els mit-
jans de comunicació. És el crit de
moda. Contínuament es desco-
breixen casos de corrupció, i els
tribunals, inspectors i auditories
no es donen repòs perseguint
empresaris i alts càrrecs polítics
dels partits majoritaris, espe-
cialment el PP, per conductes
greument delictives.

De corrupció n’hi ha hagut
sempre, a Espanya, a jutjar pels
testimonis dels crítics de totes les
èpoques, i l’únic realment nou
d’avui és cabdalment la parau-
la, ja que abans s’emprava usu-
alment el terme immoralitat.

Primo de Rivera, el general
que es va rebel·lar contra la mo-
narquia parlamentària, entre
altres raons ho va fer per sane-
jar-la, va dir. Un altre dictador
rebel, el general Francisco Fran-
co, també deia que volia acabar
amb la corrupció. Quina para-
doxa! 

Tot això es recull en un llibre
publicat l’any 1984 (!), La or-
ganización del desgobierno, es-
crit per Alejandro Nieto, un
prestigiós catedràtic de Dret
Administratiu que afirmava que
sense administració no hi ha
qui governi. I són aquests, els
empleats públics, els que mai,
majoritàriament, no han vol-
gut participar en els tripijocs
de la corrupció. Ben al contrari
del que ha passat amb molts càr-
recs electes. 

En un altre llibre, La reno-
vación de la función pública
(2016), escrit per Carles Ramió,
catedràtic de Ciència Política i de
l’Administració, s’escriu que:
“La corrupció política ha sigut

una constant des de l’aprovació
de la Constitució espanyola de
1978 fins als nostres dies, per-
vertint-se el sistema democràtic
i debilitant-se la confiança de la
societat en els seus representants
públics”. Assenyala, també, que
“la corrupció social i política és
el principal llast per al desenvo-
lupament econòmic, sostenibi-
litat del sistema públic i el man-
teniment de l’Estat de benestar”.
Demostra que “si sumem la
quantitat derivada de l’evasió fis-
cal amb el sobrecost dels con-
tractes públics, arribem a la xi-
fra d’un dèficit per a les arques

públiques de 127.000 milions
d’euros, que equival al 12% del
PIB actual d’Espanya”.

Des de 1978, Espanya, la so-
cietat espanyola, ha patit més de
175 casos de corrupció política a
tots els nivells: ajuntaments, di-
putacions, governs autonòmics
i estatals, amb protagonistes de
tot tipus i color polític. Sense cap
discussió, el PP és el partit amb
més corruptes, seguit de molt a
prop pel PSOE. A Catalunya el li-
deratge el té CiU.

Les persones imputades són
més de 1.900, de les quals només
200 han sigut condemnades. I

molt poques les que han tornat
el que ens han robat.

Es pot acabar amb aquesta
situació?

Evidentment que sí. No serà
fàcil, però no és impossible. Cal
abordar les causes i trobar una
resposta que eviti la generalit-
zació de la corrupció. En Carles
Ramió proposa 25 mesures per
a la regeneració política que
van des del canvi de la llei elec-
toral, el finançament dels par-
tits, la supressió de les despeses
protocol·làries, la creació d’òr-
gans de control i supervisió, la
despolitització dels òrgans ju-
dicials i dels càrrecs directius
(s’ha de buscar l’eficàcia i l’efi-
ciència, no l’amiguisme o el
clientelisme), la transparència,
la informació...

Si hi ha voluntat política, tot
és possible. No és cert que “l’e-
lefant de la corrupció formi part
del paisatge” i sigui el preu que
hem de pagar per poder viure en
democràcia. Amb la informació
i la transparència necessàries en
tot allò que es fa i ens afecta i la
participació i control de la ciu-
tadania, fent realitat una nova
política basada a retornar la ca-
pacitat de decisió a la majoria so-
cial, sens dubte s’aconseguirà
acabar amb la corrupció afavo-
rida per un vell sistema de par-
tits més preocupats per defensar
els seus privilegis que no el de les
classes populars, que al cap i a la
fi són les que tenen el poder de
decidir.

El pròxim 26 de juny tin-
drem una nova oportunitat per
expulsar del Parlament espa-
nyol els partits que han permès
i afavorit la corrupció.

No és cert que

la corrupció sigui 

el preu que hem de 

pagar per poder viure 

en democràcia

per Pedro Jesús Fernández         

4La corrupció 4Molt soroll per no res
per Jordi Lleal 

Quin cúmul de despropòsits
amb l’afer de les estelades! La
delegada del govern espanyol a
Madrid, Concepción Dancausa,
convoca les forces de seguretat
i resol que les estelades han de
ser requisades a les portes de
l’estadi per ser un perill per la se-
guretat dels assistents al partit,
ja que poden provocar aldarulls
entre les aficions del Barça i el
Sevilla. Javier Tebas declara
que “les estelades són símbols
que defensen la destrucció d’Es-
panya i per tant està bé que es
prohibeixin”. Els ministres en
funcions Margallo i Català diuen
que “s’ha de complir amb la le-
galitat” i que “és sorprenent
que algú s’ofengui per la prohi-
bició de les estelades”. Fernán-
dez Díaz que “és una decisió
personal de la delegada”. Rafael
Hernando, portaveu del Grup
Popular al Congrés, que “és
enormement encertada la pro-
hibició d’exhibir estelades”. El

president Mariano Rajoy que
“no és cosa meva” tirant, com
sempre, pilotes fora. 

¡Si en serà de desencertada,
aquesta resolució i les posteriors
declaracions, que gent que no
són independentistes, com Xa-
vier Sardà, Jordi Évole, Ma-
nuela Carmena i Risto Mejide,
defensin que els aficionats del
Barça vagin a la final amb les
banderes que els hi doni la
gana! Quan Javier Tebas de-
clara que, “si algun eixelebrat
clava una pallissa als que porten
estelades...” em pregunto: El
problema són les estelades o els
eixelebrats que provoquen els
aldarulls? Tot és per exercir el
poder barroerament... I al final
en què quedem? El Barça gua-
nya el Sevilla per 2 a 0 i cap a
casa amb la Copa del Rei. De
què ha servit aquest circ? Que
pensen guanyar algun vot? Des-
prés diran que no s’ha de bar-
rejar la política amb l’esport!
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Un diari obert

El camí ja està més franc. Després d'un
any llarg, llarguíssim, on les conteses
electorals de tota mena, les refundacions
i les redefinicions de tots els partits i en-
titats polítiques del país han estat la nota
dominant, sembla que l'horitzó que
se'ns obre és inusualment aclarit. A un
cicle plebiscitari/electoral català se li hi
ha afegit aquest agònic espectacle polí-
tic espanyol.

A les eleccions de l'ANC se li ha afe-
git la refundació de CDC i clou una fase
profunda de remodelació política que ha
enterrat l'autonomisme. Només la con-
tesa del 26J ens resta per acabar de di-
buixar el panorama que haurà de ser el
definitori i el definitiu del cicle polític que
va començar fa més d'un lustre i que hau-
rà de cloure en els pròxims dos anys com
a màxim. 

Els moviments polítics, així de ma-
nera general, passen per unes fases
prou definides i molt estudiades. Primer
hi ha una incubació dels neguits i greu-
ges que donaran pas al moviment. En el
nostre cas, el via crucis estatutari i la cri-
si econòmica van acabar cristal·litzant en
el primer punt crític. Entre el 2010 i 2011,
entre el 10J i el 15M, la condensació del
malestar precipita. 

La segona fase de qualsevol movi-
ment és el d'acumulació de forces. Fins
al 2014, tant la "nova política" com so-

bre tot el procés s'organitzen i agafen
múscul. L'any 2015, superany electoral,
és el punt d'inflexió cap a la tercera fase:
l'entrada a les institucions. 

Habitualment, aquest és el moment
més delicat. La gent, els quadres que han
empès el moviment des del carrer, pas-
sa a fer feina institucional i es genera una
sensació de vuit. 

Aquesta situació és la que hem
viscut/patit fins ara. Amb l'elecció de
la direcció de l'ANC fa pocs dies a Ri-
poll i la decisió de refundació de CDC
es tanca aquesta fase. A partir d'aquí,
els moviments socials poden tenir
dos comportaments: una lenta dis-
gregació o una fase de consolidació, de
solidificació. 

Esperem que, escatides totes les
incògnites electorals i de lideratge, el
procés entri en aquesta segona dinà-
mica. Fa falta un temps (no ha de ser ga-
ire llarg) per reordenar les forces i es-
tablir les noves relacions entre tots els
actors. Fa falta redefinir els objectius tàc-
tics per assolir la fita estratègica. Ara que
el camí (electoral) del procés queda molt
net, hem de tenir vista, olfacte i intel·li-
gència per, quan Espanya es decideixi
a tenir govern, poder-nos-hi enfrontar
de manera definitiva.

Publicat a El Món

4Ja veiem el camí
per Antonio Baños, periodista i exdiputat de la CUP al Parlament 

4Valoracions des de l’entorn
per Xavier Ginesta

El Barça ha tancat una lliga que, des-
prés del desastre encadenat acabada la
parada de seleccions, semblava més
complicada que mai. De fet, la culera-
da és pessimista de mena i abans del 0-
8 a Riazor ningú donava res per fet. Cer-
tament, també la premsa va permetre
un estat d'eufòria previ a Sant Jordi que
no va ajudar gens a digerir les ensope-
gades del Madrid, Anoeta i contra el Va-
lència. Havent ja gaudit de la rua i la
borratxera dalt de l'autocar, algunes re-
flexions menys arrauxades:

Primer. Els números del Barça en
aquesta lliga són, malgrat això co-
mentat anteriorment, per emmarcar.
Els del Lucho han tingut una ratxa de
23 jornades sense perdre i de 12 vic-
tòries seguides; han deixat la porteria
a zero en 18 ocasions i han fet 112 gols
(han marcat en 34 dels 38 partits dis-
putats).

Segon. L'estil de Luís Enrique cada
dia dista més del de Guardiola, tot i
que el Barça mai no vol renunciar al
seu cruyffisme, més en l'any que la
mort del Flaco ha deixat tocada una
plantilla que l'havia idolatrat i el Camp
Nou ha instaurat l'homenatge col·lec-
tiu del minut 14. Ara bé, queda clar que
l'asturià no veu el futbol des de l'estè-
tica immaculada del de Santpedor, fi-
del a les seves arrels futbolístiques de
tiralínies, d'anàlisi qualitatives i quan-
titatives, fins i tot quan el cholismo el
va tocar de mort a la semifinals de la
Champions. 

Tercer. Luís Enrique s'ha deixat
encegar per la màgia d'un trident que,
des de fa dos anys, brilla amb llum prò-
pia. Un 80,36% dels gols han estat mar-
cats per Neymar, Messi o l'uruguaià
Luís Suárez, que ell sol n'ha acabat fent
40. Però, quan no han estat fins, l'equip
se n'ha ressentit molt. El quart goleja-
dor de l'equip ha estat Rakitic, amb no-
més 7 gols. Luís Enrique ha permès als

seus homes disposar-se tàcticament
perdent –a vegades d'una forma evi-
dent– l'harmonia entre la línia atacant
i les altres dues línies (de mitjos i de-
fensa). 

Quart. Arda Turan i Aleix Vidal són
carn d'intercanvi. Cap dels dos són ju-
gadors que s'hagin adaptat a la disci-
plina culer. Sobretot, el turc no apor-
ta el què Xavi va deixar al Camp Nou:
joc de precisió, toc, visió estratègica i
capacitat de marcar el ritme del par-
tit. Aquest any, desgraciadament,
Xavi s'ha trobat a faltar en aquells mo-
ments que l'equip estava perdut i na-
vegava pel partit sense nord. Quins in-
formes van arribar a la secretaria
tècnica del Barça sobre Arda, que
permetés imaginar-se que podria
aportar quelcom diferent i necessari
a l'equip? 

Cinquè. És evident que la banque-
ta del Barça és curta i està poc com-
pensada. A la manca de recursos al mig
del camp s'hi suma que, amb Rafinha
lesionat bona part de la temporada, ha
faltat un quart davanter més efectiu.
Munir només ha fet 3 gols i, sortosa-
ment, cap membre del trident s'ha le-
sionat severament –fins a l’últim par-
tit– perquè el madrileny hagi hagut
d'assumir més responsabilitats. A la de-
fensa, Bartra no entra en els plans de
l'entrenador (per molt que tingui sem-
pre el caliu del públic a favor), Mathieu
té dies i Vermaelen és de vidre. 

Dit això, la grandesa del futbol
també és la subjectivitat amb què s'a-
nalitza i que el fa accessible a tothom,
més i menys lletraferits de l'esport rei.
Només estant dins del vestidor, però,
es poden tenir certeses de la deriva
d'alguns esdeveniments. I, franca-
ment, dubto que més enllà de Lucho
i els seus homes hi hagi qui pugui pon-
tificar sobre tot plegat. La resta, som
entorn. Johan Cruyff dixit.

#Crack

@nuriaparlon: Adolfo, del Catgas,
elegido mejor jugador joven del mundo
de fútbol sala. #orgullo #santacoloma.
Felicidades!

#CiutatsInvisibles

@kevab: La Catalunya Real existeix i és
molt variada i alhora invisible i ignorada.
Amb moltes ganes de llegir el llibre de
Marc Andreu.

Opinió en 140 caràcters

#1anyAlGovern

@GuanyemBDN: Avui sopem en comu-
nitat per celebrar un any de canvi a
#Badalona! Per molts anys d'unitat popu-
lar!
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L’Ajuntament disposarà de 18
milions d’euros per invertir en la
recuperació d’espais públics i
equipaments de la ciutat. Es trac-
ta de la primera fase del pla d’in-
versions, batejada amb el nom de
pla Recupera. La quantitat total
que el consistori preveu tenir dis-
ponible per a inversions puja fins
als 49 milions d’euros. En la se-
gona fase d’inversions, els veïns
podran decidir, com a mínim, el
destí de 6 milions d’euros.

Els tinents d’alcalde Oriol
Lladó, Àlex Mañas i Jose Téllez
van presentar dimarts la iniciativa
en un punt del barri de Sant
Crist proper a la C-31. Precisa-
ment en aquesta zona hi ha pre-
vist desenvolupar una d’aquestes
actuacions amb l’objectiu de “dig-
nificar” la zona compresa entre

Coll i Pujol i la Rambla de Sant
Joan. D’altra banda, la major
part de diners del pla Recupera
aniran destinats a actuacions de
reurbanització, pavimentació,
clavegueram, enllumenat, semà-
fors i xarxa freàtica. El pla tam-
bé compta amb aportacions eco-
nòmiques de la Diputació i l’Àrea
Metropolitana de Barcelona.

Després de tenir els primers
contactes ahir amb l’oposició per
presentar les línies generals del
pla, Ciutadans i el PSC han con-

siderat que no se’ls ha informat de
les inversions amb prou temps.

REDUCCIÓ DEL DEUTE
L’Ajuntament ha fet coincidir la
presentació del pla Recupera amb
el tancament de l’exercici econòmic
2015, que ha conclòs amb un deu-
te municipal de 89,7 milions d’eu-
ros, el més baix dels últims 20 anys,
segons assegura l’Ajuntament. 

El deute viu, que inclou el
d’organismes i empreses munici-
pals, és de 419 euros per habitant.

Mañas, Lladó i Téllez durant la presentació del Pla Recupera. Foto: Ajuntament

L’Ajuntament preveu invertir
18 milions a recuperar espais

» El govern municipal presenta el pla Recupera al barri de Sant Crist
» La major part de les obres seran intervencions a la via pública

Albiol fa mofa a Twitter de
l’accident de cotxe de Sabater
POLÈMICA4“Els meus ànims a
l’alcaldessa de Badalona per l’ac-
cident que ha patit amb el cotxe
oficial. Sort que no anava en bici-
cleta, com quan no era política”.
Aquesta és la publicació que el re-
gidor del PP a l’Ajuntament, Xa-
vier Garcia Albiol, va fer a Twitter
el 19 de maig, un dia després que
l’alcaldessa, Dolors Sabater, patís
un accident de trànsit quan una
motocicleta, conduïda per un tre-
ballador municipal, va impactar
contra el seu cotxe.

Si bé l’accident no va tenir gai-
res conseqüències -cap dels im-

plicats va patir ferides greus- sí que
ha tingut repercussió política,
després que Albiol decidís mofar-
se’n a les xarxes. I és que el tuit de
l’exalcalde va provocar desenes de
respostes, la majoria de les quals
censurant la seva actitud. “Trist
que un senador, diputat i regidor
faci mofa d'un accident. El treba-
llador ferit evoluciona bé, grà-
cies”, va etzibar-li Sabater.

A més, l’alcaldessa va recordar
que el 26 de gener el Ple munici-
pal va aprovar una moció que ins-
tava els regidors a fer un ús res-
ponsable de les xarxes socials.

Fe d’errades | Dia del Micaco
En el darrer número d’aquesta publicació explicàvem que la plaça Trafal-

gar acolliria el 21 de maig el Dia del Micaco. En la mateixa informació,
assenyalàvem que la iniciativa estava impulsada pels Castellers de Bada-
lona, però aquests no estaven involucrats en cap sentit en l’organització. 

Redacció
BADALONA

Sabater reitera la voluntat 
de consultar l’adhesió a l’AMI

AGENDA NACIONAL4L’alcal-
dessa, Dolors Sabater, ha ratificat
la seva voluntat de convocar una
consulta ciutadana per sotmetre
a votació l’adhesió de la ciutat a
l’Associació de Municipis per la In-
dependència (AMI). No es tracta
d’un anunci nou, però pren espe-
cial rellevància el moment en què
s’ha produït. Concretament, ahir
en el marc d’una reunió amb la
presidenta de l’AMI, Neus Llove-
ras. La trobada va generar críti-
ques per part de l’oposició, com
per exemple del PP, i fins i tot de
membres del govern municipal.

“No m’agrada que l’alcaldessa es
reuneixi amb l’AMI”, va dir la re-
gidora d’Esports, María Gallardo,
a Ràdio Badalona. Sigui com sigui,
la voluntat del govern coincideix
amb la de l’AMI, que va aprofitar
la reunió a Badalona per posar so-
bre la taula la seva estratègia a les
ciutats metropolitanes.

Concretament Lloveras plan-
teja que els municipis metropoli-
tans sotmetin l’adhesió a una
consulta. Això sí, de moment en-
cara no s’ha concretat la fórmula,
a l’espera de mantenir reunions
amb més alcaldes i alcaldesses.

Tècnica pionera a Can Ruti 
per prevenir la mort sobtada

INVESTIGACIÓ4L’equip de l’iCor
de l’Hospital Germans Trias i
Pujol ha fet el primer assaig en
humans d’una nova tècnica pio-
nera que pot ajudar a prevenir in-
farts de miocardi i casos de mort
sobtada. 

La tècnica es basa en la uti-
lització de teixit ric en cèl·lules
mare del mateix cos. Una tècni-
ca que, a més, destaca per la
seva senzillesa, ja que es pot re-
alitzar en qualsevol quiròfan sen-

se necessitat de manipular cèl·lu-
les prèviament en un laboratori.
De fet, el procediment es pot
comparar al d’un empelt, que
s’aplica sobre el teixit del cor
que queda mort després d’un
infart de miocardi, formant una
cicatriu que pot causar insufi-
ciència cardíaca i mort sobtada.

El primer assaig realitzat a
l’hospital de Can Ruti obre la por-
ta a provar l’eficàcia de la tècni-
ca pionera en més població.
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Montigalà demana 
una nova línia de secundària

EDUCACIÓ4Un cop finalitzat el
procés d’inscripció per al curs
2016-2017, 21 famílies de Monti-
galà estan en desacord amb les pla-
ces que el Departament d’Ensen-
yament ha atorgat als seus fills per
cursar 1r d’ESO. El motiu és que
els seus fills no podran anar als ins-
tituts Ventura Gassol i Pau Casals
i se’ls ha assignat plaça a La Pine-
da, al barri del Sant Crist.

Davant d’aquesta situació, la
Federació d’Associacions de Ma-
res i Pares d’Alumnes (FAMPAS)
reclama que el Pau Casals o el Ven-
tura Gassol acullin una línia més
de 1r d’ESO de cara al curs vinent.
De fet, FAMPAS recorda que  la
Comissió de garanties d’admissió

de Badalona (integrada per ins-
pectors de la Generalitat, tècnics
de l’Ajuntament, sindicats i famí-
lies) ja havia sol·licitat amb ante-
rioritat la creació d’aquesta línia ex-
tra, però la Generalitat no va do-
nar resposta a la sol·licitud. “De-
nunciem que hàgim hagut de re-
córrer de nou a la pressió quan ja
vam traslladar la necessitat a tra-
vés de les vies de participació es-
tablertes”, lamenta el president de
FAMPAS, David Guerrero, en re-
ferència a la mobilització organit-
zada dilluns al barri.

Ara, les famílies esperen la
decisió definitiva de la Genera-
litat, que els hi serà comunicada
dijous que ve.

La Fundació Ateneu Sant Roc, el
Col·legi Lestonnac i la Parròquia de
Sant Roc han denunciat el que
qualifiquen de “fractura digital” al
barri. Concretament, les tres en-
titats han exposat el mal estat de
la xarxa d’Internet a Sant Roc, del
qual en responsabilitzen l’empre-
sa Movistar. Una situació que les
entitats asseguren haver comuni-
cat a l’empresa fa dos anys i que ara
han decidit fer pública davant la
falta de resposta.

UN SERVEI BÀSIC
La fundació, el col·legi i la parrò-
quia argumenten que la connexió
a Internet és un servei bàsic per a
la ciutadania i que, per tant, l’em-
presa Movistar hauria de garantir
una bona connexió al barri. 

En aquest sentit, exposen que
la velocitat de connexió dels ordi-
nadors instal·lats a les tres entitats
oscil·la entre 1 i 3 Mb. Una situa-
ció que consideren greu, ja que per
a molts veïns els ordinadors dis-
ponibles en aquestes entitats són
l’única eina a través de la qual es
poden connectar a Internet. “Mo-
vistar està perpetuant l’exclusió al

barri i aprofundint en l’escletxa so-
cial”, considera el president de la
fundació, Salvador Figuerola, en
declaracions a Línia Nord.

Figuerola ha confirmat que
un tècnic de Movistar ha visitat les
instal·lacions de la fundació per
“analitzar la línia”. Ara bé, el di-
rector de l’entitat es mostra in-
crèdul davant la possibilitat que
aquesta visita es tradueixi en fets
tangibles pròximament. “No és la
primera vegada que vénen, però
mai no han fet res”, assegura.

De fet, Figuerola assegura que
Movistar s’ha negat reiterada-
ment a millorar la seva línia
d’ADSL al barri i a instal·lar fibra
òptica, tot i que les entitats s’han
ofert a cobrir les despeses. “Ens in-
digna que l’únic criteri que tinguin
en compte sigui l’econòmic”, afir-
ma Figuerola.

Per la seva banda, Movistar re-
bat les entitats i assegura que al-
gunes zones del barri ja disposen
de fibra òptica i que la companyia
treballa per millorar la cobertura
a la zona de l’Ateneu.

CANVIS AL CONSORCI
Paral·lelament a la denúncia veï-
nal, la Generalitat i el consistori
han anunciat el relleu del fins ara
gerent del Consorci Badalona Sud,
Venanci Saborit. Fonts municipals
assenyalen que es vol assignar el
càrrec a una persona “capaç de tre-
ballar en xarxa, en entorns com-
plexos i de manera coordinada
amb el govern i les entitats”.

La decisió s’emmarca en el
procés obert pel Consorci per apli-
car noves polítiques socials, edu-
catives i urbanístiques a Sant Roc
en els pròxims 10 anys. 

Les entitats denuncien que la fractura digital provoca exclusió social. Foto: Arxiu 

Acusen Movistar de causar una
“fractura digital” a Sant Roc

Redacció
SANT ROC

Els veïns frenen la instal·lació
del club cannàbic a Sant Roc

SOCIETAT4La possibilitat d’ins-
tal·lar un club cannàbic al carrer
Turmeda, a Sant Roc, s’allunya.
Després que l’Associació de Veïns
(AVV) del barri traslladés a l’A-
juntament el seu rebuig a la ini-
ciativa, ara la comunitat de veïns
de la finca on s’havia d’ubicar el
club ha decidit no donar permís a
les obres necessàries per desen-
volupar el negoci. Concretament,
els veïns han anunciat que no

donaran el seu vistiplau a la ins-
tal·lació de motors auxiliars per
l’extracció de fums, que s’hau-
rien de col·locar al terrat. “En el cas
que els promotors insisteixin, ens
veurem als tribunals”, etziba el se-
cretari de l’AVV, Enrique Lara.

D’altra banda, el club cannàbic
també requeriria col·locar un des-
aigüe que passés pel pàrquing de
la finca. “Els veïns tampoc dona-
ran permís”, assegura Lara.
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Ja fa més de 3 anys que Aidfos va aterrar a la Salut i
el pas dels anys ha consolidat l’Acadèmia d’Idiomes
i Formació La Salut com la referència per a tothom
qui necessita un cop de mà amb els seus estudis.
“Sobretot estem especialitzats en l’anglès, tre-
ballem amb el Cambridge Institute i oferim la
formació per als seus títols, com el First Certifi-
cate (FCE) o l’Advanced (CAE)”, explica la seva di-
rectora, Raquel Vázquez. Tot i això, Aidfos també
ofereix la possibilitat d’aprendre altres idiomes.
“Tenim professors de castellà, de rus, de portu-
guès, de francès o d’alemany. Alguns d’ells són
nadius i d’altres són llicenciats en filologia”, afe-
geix Vázquez.

Aidfos, però, va molt més enllà d’aquests serveis
lingüístics. “L’altra pota de l’acadèmia són els re-
forços, les classes destinades a ajudar els estu-
diants en aquelles assignatures on tinguin

dificultats, des de l’educació infantil fins als
graus universitaris”, detalla la directora.

Aquests dos tipus de lliçons s’ofereixen en grups
molts reduits. “Sempre donem la formació més
personalitzada als nostres alumnes. Els grups
d’anglès són, com a màxim, de 10 persones i tota
la resta de serveis els oferim en grups encara
més petits o en classes particulars”, explica Váz-
quez, que assegura que actualment l’acadèmia té
uns 200 alumnes.

El funcionament de l’acadèmia és el mateix que
un curs escolar, tot i que durant l’estiu continua
obert i  aleshores és quan s’aprofita per fer els cur-
sos intensius, que duren un mes.

El seu horari d’obertura és de dilluns a dijous, de
10:00 a 12:00 i de 16:30 a 21:00, els divendres de
16:30 a 19:30 i els dissabtes de 10:00 a 13:00. El seu
telèfon és el 933 878 320.

“Sempre donem la formació més
personalitzada als nostres alumnes”

Raquel Vázquez · Aidfos
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Gramenet Acció Solidària vol
consolidar l’ajuda als refugiats

SOLIDARITAT4L’entitat Gra-
menet Acció Solidària (GAS)
qualifica de “punt i a part” l’ac-
te que farà avui a les set de la tar-
da a la Biblioteca de Fondo.
Una pausa que els seus inte-
grants volen aprofitar per con-
solidar l’ajuda als refugiats que
GAS està fent des del setembre.

Va ser llavors quan un grup
de veïns va impulsar una cam-
panya de recollida de roba per
als refugiats que havien arribat
a Europa. La solidaritat es va co-
mençar a estructurar i ara els vo-
luntaris es reuneixen setmanal-
ment i s’han aixoplugat sota
l’organització Barcelona Acció
Solidària, tot i que mantenen la
seva autonomia.

SENSIBILITZACIÓ
L’objectiu principal de GAS és la
difusió de l’experiència en
camps de refugiats que han vis-
cut els membres de l’entitat,
com Josep Pitarque. “Des de la
societat civil local podem ajudar
sensibilitzant els veïns sobre la
situació que viuen aquestes per-
sones”, afirma.

Una sensibilització que s’ha
treballat organitzant xerrades i
impulsant diverses campanyes,
com el repartiment de pancartes
amb el lema Santa Coloma amb
els refugiats entre els veïns.
Ara, GAS vol enfortir les rela-
cions amb diferents organitza-
cions que treballen en el mateix
àmbit a l’àrea metropolitana.

INFÀNCIA4La Fiscalia ha decidit
arxivar el cas del CRAE Petit
Príncep, de presumptes mal-
tractaments psicològics, negli-
gència mèdica i malversació de
fons. La decisió va ser presa al fe-
brer i ha estat publicada recent-
ment pel diari Ara, segons el
qual el ministeri fiscal considera
que no es pot acusar de respon-
sabilitats penals l’exdirectora del
centre i la seva germana i exres-
ponsable.

El juliol del 2015, la Genera-
litat va emetre un comunicat en
què assegurava que les respon-

sables del centre de menors tu-
telats per la Generalitat havien in-
complert normatives sobre l’a-
tenció sanitària i l’alimentació
dels menors, sobre la titulació dels
professionals i sobre drets fona-
mentals, com el respecte a la lli-
bertat religiosa.

Tot i l’arxivament per part de
la Fiscalia, la Direcció General
d’Atenció a la Infància i l’Adoles-
cència manté oberts dos expe-
dients sancionadors a les germa-
nes que portaven les regnes del
centre residencial de menors tu-
telats fins a l’estiu de l’any passat.

Mandala gegant per a 
la pau i el desarmament

CONCENTRACIÓ4La plaça de la
Vila va acollir dimarts la celebra-
ció del Dia Internacional de les Do-
nes per la Pau. L’organització de
l’acte va anar a càrrec del col·lec-
tiu Gra de Sorra, que va apostar per
l’elaboració col·lectiva d’un man-
dala de sis metres de diàmetre amb
sorra de colors, així com per una
exhibició de danses per la pau.

Amb motiu del Dia Interna-
cional de les Dones per la Pau avui
la Biblioteca Singuerlín-Salvador

Cabré acollirà avui una xerrada
d’Amb Rawan al Bash, refugiada
siriana de pare palestí, que tam-
bé comptarà amb la presència de
la portaveu de la Comissió Cata-
lana d’Ajuda als Refugiats, Pascale
Coissard.

El Dia Internacional de les
Dones per la Pau se celebra des
del 1982, quan centenars de mi-
lers de dones es va organitzar
contra les armes nuclears i la cur-
sa d’armament.

IBI | Sol·licitud de subvencions
Fins al 30 de juny les famílies monoparentals, les persones més grans de 65 anys o aquelles

que estiguin a l’atur poden demanar subvencions per a l’Impost de Béns Immobles a l’Ajun-
tament. Un cop rebudes les sol·licituds, el consistori analitzarà el nivell d’ingressos dels de-

mandants. Tota la informació per realitzar les peticions es pot trobar al web municipal.

La Fiscalia arxiva el cas 
del CRAE Petit Príncep

El regidor d’Urbanisme, Jordi
Mas, ha avançat la decisió del go-
vern d’aprovar en el pròxim Ple
municipal la versió modificada
del pla urbanístic de la Pinta Ver-
da. Les modificacions s’han rea-
litzat a petició de la comissió d’Ur-
banisme de la Generalitat i la ma-
joria absoluta del PSC farà que l’e-
xecutiu en tingui prou amb els vots
dels seus regidors.

La Pinta Verda és un pla de re-
forma urbanística presentat a fi-
nals del 2014, que canvia la con-
sideració de zona verda a diferents
parts del municipi i permet al
consistori estalviar 50 milions
d’euros en expropiacions.

Ara, el pla ha tornat a escena
després que la Plataforma en De-
fensa de la Serra Marina i Can Zam
hagi fet públic l’informe de la Ge-

neralitat, emès el novembre. Un
informe que inclou canvis en 31 de
les 41 parcel·les afectades, la qual
cosa evidencia, segons va assegu-
rar la plataforma en roda de prem-
sa el 19 de maig , que la Generali-
tat ha “desestimat el pla”. En can-
vi, Mas assegura que la comissió
d’Urbanisme només planteja qua-
tre canvis “significatius”, tots ells
referents a l’obligació de mantenir
els usos de zona verda i equipa-
ments a terrenys ocupats per ha-
bitatges unifamiliars.

La plataforma qualifica el pla de
“nyap” i considera que “pinta de
verd un pla per construir més”, con-
sidera el seu portaveu, Pep Palacio.
“Qualifiquen carrers i voreres com
a zona verda”, diu. Per la seva
banda, el regidor afirma que “no to-
tes les zones verdes han de ser
muntanya” i acusa la plataforma de
“distorsionar la realitat”, de la qual
cosa Mas també en responsabilit-
za la CUP –integrant de Som Gra-
menet– i ICV, soci de govern del
PSC quan es va aprovar el pla.

La plataforma va presentar l’informe en roda de premsa. Foto: Twitter

El Ple aprovarà la versió
modificada de la Pinta Verda

» El govern considera que la Generalitat hi ha introduït pocs canvis 
però la Plataforma en Defensa de la Serra Marina discrepa

Redacció
SANTA COLOMA
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Volen habilitar un espai 
per a gossos a la platja

MEDI AMBIENT4Esquerra Re-
publicana presentarà una moció
en el Ple municipal del 30 de
maig per demanar que l’Ajunta-
ment habiliti un espai per a gos-
sos en una de les dues platges del
litoral adrianenc. Els republicans
han fet pública la decisió aquesta
setmana, després d’una assemblea
celebrada el 21 de maig que va
comptar amb la participació d’en-
titats animalistes. “Hem parlat
amb els tècnics municipals i no te-
nen objeccions tècniques per des-
envolupar aquest espai”, assegu-
ra el portaveu d’ERC al consisto-
ri, Rubèn Arenas.

ORDENANÇA DE BON VEÏNATGE
Els republicans confien, doncs, a
tirar endavant la iniciativa, però
eviten posicionar-se sobre quina
de les dues platges del municipi

hauria d’acollir l’espai per a gos-
sos. En aquest sentit, consideren
que si s’aprova la moció, hauran
de ser els tècnics que decideixin si
és més adequat ubicar-lo a la
platja del Fòrum o a la del Litoral.

Sigui com sigui, la prioritat dels
republicans és no tocar l’Orde-
nança de Bon Veïnatge, que veta
la presència de gossos a la platja,
i Arenas creu que seria suficient fer
una bona delimitació i senyalit-
zació de la zona, així com l’impuls
d’una campanya dirigida a les
persones amb animals.

D’altra banda, ERC és cons-
cient de la dificultat que la zona es-
tigui llesta aquest estiu. “No està
inclosa als pressupostos i això ho
fa difícil”, admet Arenas, que
malgrat tot confia que la propos-
ta tiri endavant i sigui una reali-
tat de cara a l’estiu que ve.

POLÈMICA4El conveni que van
firmar el consistori i la Federació
d’Associacions Gitanes de Cata-
lunya (Fagic) a principis de mes per
promoure el civisme a la Mina con-
tinua portant cua. Després que
l’últim butlletí municipal aparegués
amb el fragment de la carta de Ca-
llau referent al conveni tapat amb
una franja negra, ara sembla que
els dubtes sobre aquest acord aug-
menten. De fet, segons ha pogut sa-
ber Línia Nord, a la comissió in-

formativa municipal d’ahir entre
el govern i l’oposició es va posar en
entredit el conveni. Fonts pre-
sents a la reunió han detallat a
aquesta publicació que l’alcalde
hauria reconegut “haver fet el ri-
dícul” tapant el fragment de la car-
ta referent a l’acord, que el mateix
hauria “quedat a l’aire” i que podria
acabar no executant-se. Com a mí-
nim, sembla que no com a conve-
ni. En tot cas, l’acord s’hauria d’a-
plicar com una prestació de serveis.

Participació | Enllumenat als polígons
El Servei de Territori i el Servei de Promoció Econòmica de l'Ajuntament han posat a

disposició dels veïns una enquesta amb l'objectiu de conèixer el grau de satisfacció
envers la millora de l'enllumenat exterior viari dels polígons industrials del Sot i

Monsolís. L’enquesta es pot fer fins al 31 de maig i està disponible al web municipal.

El conveni de l’Ajuntament
amb la Fagic, en entredit

La presentació del llibre Ciutats in-
visibles de Marc Andreu a la Bi-
blioteca Font de la Mina va quedar
en segon pla davant la presència de
l’alcaldessa de Barcelona, Ada Co-
lau, a l’acte. I és que els veïns van
aprofitar l’assistència de la batllessa
per fer-se sentir i presentar-li les
seves reclamacions. Mitja hora
abans de l’inici de l’acte literari, re-
presentants de la plataforma Stop
Crematori, de la Plataforma d’En-
titats Veïnals de la Mina i dels veïns
del Bloc Venus, ja esperaven Co-
lau a l’entrada del recinte.

L’alcaldessa va arribar acom-
panyada de l’alcalde de Sant Adrià,
Joan Callau, que es va fer fonedís
quan Pilar Raja, representant de
la plataforma contrària a la ins-
tal·lació d’un crematori a la Cata-
lana, va entregar a Colau un dos-
sier que recollia els seus arguments
i al·legacions contra l’equipament.

EL BESÒS I LA MINA PARLEN
Un cop dins la biblioteca, l’Asso-
ciació de Veïns del Besòs també va
requerir l’atenció de Colau, però
en aquest cas lluny dels focus i les
càmeres, i en presència de Callau.
Els veïns, segons confirma el seu
portaveu Jose Paredes a Línia
Nord, van reiterar la petició que
el consistori barceloní busqui un
nou emplaçament per al Portu-
guès, un veí resident al barri, que
rep atenció dels serveis socials de
Barcelona i que, segons els veïns,
seria una de les persones que
forma part de la xarxa de tràfic de
drogues al barri. “Sembla que

Colau no ha estat gaire ben in-
formada. Demanarem una reunió
amb el Districte de Sant Martí”,
avança Paredes.

L’únic moment de treva per a
Colau va ser l’acte de presentació
del llibre, un recull de disset re-
portatges en què Andreu retrata la
quotidianitat de diversos barris de
la Catalunya metropolitana. “Hi ha
massa tòpics i desconeixement
sobre la realitat urbana”, va afir-
mar. Just després de l’autor va ser
el torn de l’alcaldessa de Barcelo-
na, que es va reservar la seva dosi
de protagonisme per fer un repàs
de la trajectòria de Barcelona en
Comú, coincidint amb el primer
aniversari de la victòria a les elec-
cions municipals. “Barcelona no es
pot desentendre de la Mina. Hem
de repensar la governança me-
tropolitana”, va plantejar davant
d’una sala d’actes plena a vessar.

El torn de parlaments va aca-
bar amb la intervenció de Callau,
que es va comprometre una ve-
gada més a treballar per dignificar
la Mina. “Sóc l’alcalde i formo
part del poder establert, però rei-
vindico els intents de fer un barri
millor”, va concloure. Les procla-
mes de Colau i Callau van ser res-
postes pel portaveu de la Plata-
forma d’Entitats Veïnals de la

Mina, Josep Maria Monferrer,
que durant el torn de paraules va
entregar un manifest en què ins-
ten el Consorci de la Mina a aban-
donar tics adquirits els darrers
anys. “La transparència i la parti-
cipació han disminuït. La vincu-
lació entre projectes urbanístics i
socials és  inexistent”, consideren
els veïns.

30 ADJUDICACIONS A VENUS
Precisament, el consorci ha anun-
ciat que obre un període d’anàli-
si per “reactivar socialment el ba-
rri”. Un anunci que ha coincidit
amb el compromís de les admi-
nistracions de buscar recursos
per complir amb l’enderroc del
Bloc Venus, ratificat al Ple muni-
cipal el febrer del 2015.

Ara bé, el compromís coinci-
deix amb l’adjudicació de trenta
habitatges socials al bloc –dels 53
que quedaven pendents al ba-
rri–. Els veïns no estan en contra
de l’arribada de famílies, però ho
veuen contradictori amb la vo-
luntat d’enderrocar Venus. “Volem
reunir-nos amb Colau i que vingui
a l’edifici”, explica la portaveu
dels veïns, Paqui Jiménez. Unes
peticions fetes també ahir en el
marc d’un acte que va esdevenir
una audiència pública amb Colau.

Els veïns esperaven així l’arribada de l’alcaldessa. Foto: Línia Nord

Els veïns de la Mina i Stop
Crematori recorren a Colau

» La visita de l’alcaldessa de Barcelona a la Mina va esdevenir una
audiència pública en què veïnat i entitats van demanar-li suport

Andreu Merino
SANT ADRIÀ
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El festival CurtCircKit reunirà
17 companyies de circ

CIRC4Montgat acollirà del 2 al 5
de juny una nova edició del fes-
tival de circ CurtCircKit. El tret de
sortida serà el dia 2 amb l’actua-
ció de la companyia Los Galindos,
que representaran Maiurta en
exclusiva per als alumnes de les
escoles i l’Institut Thalassa. Un
muntatge que el públic general
podrà veure el dia 3 a la tarda a
la plaça d’Alcanar.

D’altra banda, el parc de la
Riera d’en Font acollirà el dia 4 al
matí un taller de circ per a totes
les edats, mentre que a la tarda a
la plaça dels Segadors s’organit-

zarà una triple actuació de circ  a
càrrec d’Estropicio, La Fem Fa-
tal i Las Polis. El mateix dia a la
nit, el Poliesportiu municipal
acollirà la Re-Gala de circ amb les
actuacions de diàbolos, corda
fluixa, acrobàcia i màstil.

Per últim, diumenge 5 de
juny a la tarda el festival abaixarà
el teló al Parc de les Bateries amb
una exhibició dels alumnes de
l’Escola de Circ Rogelio Rivel,
l’actuació de corda tensa de
Marta Camuffi i una cloenda
musical a càrrec de la Masnou
Orleans Jazz Band.

Teatre Jove | ‘Pareja abierta’
La sala Pau Casals de la Biblioteca Tirant lo Blanc acollirà diumenge a les sis

de la tarda una nova sessió de teatre jove. Aquest cop, serà la representació
de l’obra Pareja abierta, escrita pel dramaturg de Darío Fo. El muntatge va a

càrrec de la companyia Calabaza Teatro i l’entrada té un preu de 3 euros.

L’Ajuntament ja ha presentat
el programa de les Jornades
d’Ocupació de Montgat, que el 9
de juny celebraran la seva sego-
na edició. L’esdeveniment, or-
ganitzat per la regidoria de Pro-
moció Econòmica, es durà a
terme a la Biblioteca Tirant lo
Blanc i se centrarà a analitzar l’e-
volució del mercat de treball.

TRES VEUS EXPERTES
Després de les primeres jornades
celebrades l’any passat, enguany
la columna vertebral de la ini-
ciativa seran tres veus expertes
sobre el mercat de treball.

En primer lloc, Arancha
Ruiz,  llicenciada en dret i màs-
ter en direcció d’empreses, abor-
darà la competitivitat de les em-
preses en el marc del mercat la-
boral actual. Concretament, Ruiz
oferirà una xerrada focalitzada
sobre el talent de les persones, el

qual, segons considera en les se-
ves tesis, ha de servir a les em-
preses per diferenciar-se de la
seva competència.

D’altra banda, les jornades
també comptaran amb la parti-
cipació de Jaume Gurt, enginyer
de telecomunicacions i Director
General d'Infojobs, que explica-
rà com ha evolucionat el mercat

de treball des del 2010, quan va
començar a treballar en aques-
ta companyia, que ha esdevingut
una de les principals eines per
buscar feina a l’Estat espanyol.

Per últim, el Doctor en filo-
sofia i llicenciat en ciències de l'e-
ducació, Gregorio Luri, explica-
rà com la societat afronta el
canvi de paradigma laboral.

Imatge de les jornades d’ocupació del 2015. Foto: Ajuntament

Presenten el programa de les
segones Jornades d’Ocupació

Redacció
MONTGAT
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Tiana ‘Convivim a Tiana’ | Animals de companyia

Avui l’Ajuntament inicia la campanya Convivim a Tiana, enfocada a fomentar la ti-
nença responsable d'animals de companyia. Entre altres qüestions, la campanya vol

reduir la presència d’excrements a la via pública, promoure actituds cíviques i res-
ponsables i promocionar el xipat dels animals i el seu cens a l’Ajuntament.

Després de cinc mesos tancat, el
bar del parc dels Teletubbies va
reobrir oficialment el 21 de maig
amb un concert acústic d’ADT.
Els usuaris del bar feia molt
temps que reclamaven la reo-
bertura de l’establiment i ara
l’entrega de la concessió a uns
nous adjudicataris ho ha fet
possible.

Concretament, el bar ha
adoptat un model de negoci fa-
miliar. I és que el propietari,
Toni Margalef, rebrà ajuda de la
seva companya i el seu nebot. La
concessió ha estat atorgada per
als dos pròxims anys, amb opció
de prorrogar-la dos més. “Quan
el bar va tancar, vaig veure que
seria una molt bona opció fer-
nos-en càrrec”, explica Marga-
lef, fisioterapeuta de professió
que ha hagut de deixar aquesta
feina per problemes físics. “Jo ja
m’he dedicat anteriorment a

l’hostaleria i ens hem pres el rep-
te amb moltes ganes”, afegeix.

MÉS ACTIVITATS
La inauguració de la nova etapa
el dia 21 va servir perquè els
nous responsables del bar inter-
actuessin amb la clientela. “Vam
comprovar que hi havia moltes
expectatives dipositades en la re-

obertura del local”, admet sa-
tisfet Margalef. “Volem conti-
nuar programant activitats per
donar-li vida”, avança.

A partir d’ara, el bar obrirà
els dies feiners fins a les nou de
la nit, mentre que els caps de set-
mana la persiana de l’establi-
ment no s‘abaixarà fins a dos
quarts d’onze de la nit.

La reobertura del bar va reunir desenes de tianencs. Foto: Twitter

Reobre el bar del parc dels
Teletubbies cinc mesos després
Redacció
TIANA

El Tast Tiana incorporarà 
un nou concurs de cuina

GASTRONOMIA4El Tast Tia-
na 2016, que se celebrarà a la
masia de Can Riera del 10 al 12
de juny, incorporarà com a prin-
cipal novetat un nou concurs de
cuina, El Tastet Xef. El concurs
està obert a qualsevol persona
empadronada a Tiana i hi pren-
dran part vuit participants, es-
collits per ordre d’inscripció.

El certamen s’estructurarà
en dues semifinals, amb quatre
participants cada una. Els guan-
yadors de cadascuna de les se-
mifinals s’enfrontaran diumen-
ge a la gran final del TastetXef,

que clausurarà el Tast Tiana
2016.

Els concursants hauran de
cuinar un plat fred i un de calent
durant els 90 minuts que dura-
rà la semifinal, amb els ingre-
dients i els estris de cuina que els
proporcionarà l’organització. Pel
que fa a la final, els concursants
hauran de cuinar un plat en 45
minuts. El jurat estarà format
per restauradors participants
en el Tast Tiana 2016 i el premi,
encara per definir, estarà rela-
cionat amb la cuina, la gastro-
nomia i Tiana.
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70 persones dormen al carrer
a Badalona i Sant Adrià

POBRESA4El recompte de per-
sones sense sostre organitzat la nit
del 18 de maig a la nit per diver-
ses entitats del tercer sector i els
ajuntaments va concloure que 70
persones dormen al carrer al Bar-
celonès Nord. Més concretament,
a Badalona i Sant Adrià, ja que la
iniciativa no es va dur a terme a
Santa Coloma, Montgat i Tiana.

El recompte de persones no es
plantejava l’únic objectiu de co-
nèixer el nombre de persones

que dormen al carrer, sinó també
sensibilitzar la població sobre
aquesta situació.

D’altra banda, les adminis-
tracions també es van plantejar la
iniciativa com una manera d’a-
dequar les seves polítiques socials
a la realitat. Així doncs, ara caldrà
veure quines són les iniciatives im-
pulsades pels ajuntaments, un
cop ja tenen a les mans les dades
obtingudes per les entitats del
tercer sector.

L’últim estudi sobre la renda per
habitant publicat el 19 de maig per
l’Institut d’Estadística de Cata-
lunya (Idescat) reflecteix que el
Barcelonès Nord viu una realitat
econòmica molt dual. I és que, per
una banda, Badalona, Santa Co-
loma i Sant Adrià registren una
renda per habitant anual inferior
a la mitjana de Catalunya, situa-
da en els 16.200 euros. Concre-
tament, la de Badalona és de
16.000, mentre que a Sant Adrià
la xifra tot just arriba als 15.700 i
Santa Coloma no supera els
14.600.

TIANA, A PROP DEL PODI
D’altra banda, Tiana i Montgat
viuen realitats completament
oposades. En el cas de Montgat,
la renda anual per habitant és de
18.800 euros. Per la seva banda,
Tiana és el quart municipi més ric
de Catalunya, ja que cada habitant

té una renda de 19.700 euros
anuals, un registre només supe-
rat per Sant Cugat del Vallès,
Sant Just Desvern i Sant Quirze
del Vallès.

Així doncs, les dades, recolli-
des per l’Idescat durant el 2013,
reflecteixen que la renda mitjana
per habitant al Barcelonès Nord
era de 16.960 euros. Per tant, es-
tadísticament la comarca se si-
tuaria per sobre la mitjana cata-

lana, però sens dubte les xifres de
Montgat i Tiana produeixen un re-
sultat enganyós. Per exemple, la
diferència entre la renda mitjana
a Tiana -el poble més ric de la co-
marca- i Santa Coloma- el més po-
bre- és de més de 5.000 euros.

Pel que fa a l’evolució respec-
te del 2012, els cinc municipis han
incrementat la seva renda per
habitant i l’augment mitjà a la co-
marca és d’un 1,5%.

El Barcelonès Nord no és, ni de bon tros, homogeni. Foto: Google Earth

Les dades sobre la renda
evidencien una comarca dual

Redacció
BARCELONÈS NORD

Transport | Tusgsal compra Transports Generals
L’empresa de transport públic Tusgsal, a través de la seva filial Ditu, ha adquirit el grup Transports Ge-
nerals, integrat per les societats Transports Generals Olesa, Masats Transports Generals, Autos Castell-

bisbal i Eurolimos. Amb aquesta adquisició, Tusgsal gestionarà transport urbà i interurbà a Igualada,
Manresa, Olesa de Montserrat, Martorell, el Papiol, Castellbisbal, Terrassa, Rubí i Matadepera. 

Reunió prèvia al recompte a Sant Adrià. Foto: Ajuntament
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Torna l’Inicia’t, la fira que vol
apropar la nàutica a tothom

BADALONA4Entre el 9 i 12 de
juny, el Port de Badalona acolli-
rà la fira Inicia’t, la fira nàutica
que neix amb l’objectiu d’apro-
par al gran públic la nàutica i tots
els seus oficis relacionats. 

Segons els organitzadors,
aquesta fira –organitzada per
Marina Badalona, societat que
gestiona el port badaloní– re-
presenta una “única oferta” en
l’àmbit estatal dirigida a la ini-

ciació als esports, formació i
cultura de la navegació. 

L’esdeveniment va ser pre-
sentat ahir al matí al port amb
la presència de l’alcaldessa de
Badalona, Dolors Sabater; el
secretari general de l’Associació
d’Indústries, Comerç i Serveis
Nàutics, Miquel Guarner; el di-
rector de la fira, Imanol Sanz, i
el tinent d’alcalde de Badalona
Pròspera, Àlex Mañas.

Bufalà Comerç aprofita 
la Festa Major per fer fira

BADALONA4Bufalà Comerç va
celebrar dissabte passat una jor-
nada de botigues al carrer a la
plaça Antoni Boada on van par-
ticipar una vintena de comer-
ciants associats. 

L’associació va aprofitar la
Festa Major del barri per oferir
els  seus productes  en una jor-
nada marcada pel bon temps i la
“bona afluència de visitants”,
tal com explica Joaquín Nocete,
president de Bufalà Comerç. 

A la fira van participar tam-
bé diverses entitats del barri,
ONG i clubs esportius. Es va fer
una batucada al matí i una altra
a la tarda, mentre que els dos
gimnasos del barri van oferir ex-
hibicions a la tarima de la plaça. 

Des de Bufalà Comerç han
destacat de manera molt “posi-
tiva” la col·laboració amb les
entitats del barri, un fet que
ajuda a “integrar encara més”
l’associació al teixit social local. 

El nou Mercat de Sant Adrià va
obrir definitivament les seves
portes als veïns el passat diven-
dres dia 20. Centenars d’adria-
nencs van poder passejar per
l’interior d’aquest equipament de
10.000 metres quadrats i façana
de vidre de més de quatre metres
i participar en les activitats d’a-
nimació organitzades per a l’es-
trena de l’equipament. 

Un dels atractius de la jor-
nada va ser l’espectacle de color
amb peixos de fusta que van
omplir l’espai amb unes bom-
bolles que anunciaven l’estrena
de l’edifici. Per altra banda, tam-
bé hi va haver actuacions de
dansa i activitats infantils. 

També es va obrir el Merca-
dona de la primera planta, un es-
pai  de 1.400 metres quadrats
que, segons el consistori, “com-
plementa l’oferta d’aliments fres-
cos del mercat. A més, l’Ajunta-

ment posa especial rellevància en
els 36 llocs de treball de la su-
perfície, dels quals 11 han anat a
parar a adrianencs. 

Pel que fa a l’oferta dels pa-
radistes, el mercat ofereix tres
peixateries, dues carnisseries,
dues polleries, quatre fruiteries,
tres xarcuteries, una parada de
pesca salada, una floristeria,
una de dietètica, una pastisseria,
un forn i un bar restaurant. 

Pel que fa a la inauguració
institucional, que es va fer l’en-
demà dissabte, finalment no hi
va haver parlaments de les au-
toritats i només es va fer una pas-
sejada per l’interior de l’equipa-
ment. Es va decidir així després
que Sant Adrià En Comú recor-
dés que, segons la Llei Electoral,
no es poden inaugurar equipa-
ments durant el període electo-
ral, en el qual som ara mateix.

Els adrianencs van descobrir les parades del nou mercat. Foto: Ajuntament

Centenars de veïns a l’estrena
del nou mercat de Sant Adrià

Redacció
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Guardó | La Generalitat distingeix la Cistelleria Casa Canals
La Cistelleria Casa Canals de Badalona, fundada l’any 1891 i ubicada al carrer Francesc Layret, 106, va ser dis-
tingida per la Generalitat dimarts passat en el marc dels Premis Nacionals a la Iniciativa Comercial i als Esta-

bliments Comercials Centenaris, presidida pel president Carles Puigdemont, que també va lliurar el Premi a
la Innovació a la botiga de roba John Berri, ubicada a Barcelona però de l’empresa badalonina Selecta Vidal.
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Mireia Belmonte torna de
Londres amb tres medalles

BADALONA4Mireia Belmonte
continua col·leccionant metalls.
La badalonina va penjar-se dues
plates i un bronze en els cam-
pionats d’Europa que s’han dis-
putat a Londres i que van acabar
diumenge passat.

La primera plata va caure en
el relleu de 4x200, formant
equip amb Melanie Costa, Fáti-
ma Gallardo i Patrícia Castro.
Les hongareses van ser les més

ràpides i les neerlandeses van
completar el podi.

La badalonina va guanyar la
segona medalla d’argent a la dis-
tància dels 1.500 lliures, en la qual
va protagonitzar un frec a frec fi-
nal amb la gallega María Vilas.

L’últim podi de Belmonte
va arribar en els 400 metres lliu-
res. La badalonina va acabar per
darrere de l’hongaresa Kapas i
de la britànica Carlin.

Shane O’Neill, el nou rei
de l’’skate’ a Badalona

BADALONA4L’Skate Agora de
Badalona es va omplir de gom a
gom i va gaudir de valent durant
el passat cap de setmana de la se-
gona edició de l’SLS Nike SB Pro
Open, que va coronar l’australià
Shane O’Neill com a rei absolut.

L’skater de Melbourne va
dominar la competició des de les
rondes prèvies, exhibint un gran
nivell que va impossibilitar que
la resta de competidors ni tan
sols se li apropessin.

Dos dels grans rivals de l’o-
ceànic van ser els dominadors
de l’edició de 2015, Nyjah Hus-
ton i Paul Rodriguez. O’Neill va
tancar la competició amb una
puntuació de 34,8, amb dos
punts d’avantatge sobre Hus-
ton, el vencedor de l’any passat.
Va completar el podi el veterà
texà Cody McEntire, amb un
31,8, mentre que Rodriguez va
haver de conformar-se amb la
quarta posició.

La qualitat i la feina d’Adolfo ha
tingut recompensa. Per segon any
consecutiu, el pivot colomenc ha
rebut el premi com a millor juga-
dor jove de futbol sala del món de
l’any que lliura el portal Futsal-
planet.com, una referència en
l’esport. El jugador del Catgas va
rebre aquest reconeixement di-
vendres passat, gràcies als vots de
174 experts d'arreu del món, acu-
mulant 399 punts. Altres pre-
miats en els guardons van ser
l’interista Ricardinho o el porter
brasiler nacionalitat kazakh Leo-
nardo Higuita.

S’ACABA LA TEMPORADA
Esportivament, el mateix diven-
dres el club va cloure la tempora-
da després de perdre el segon
partit de la sèrie de quarts de final
al Palau Blaugrana contra el Bar-
ça Lassa (6-1). El matx va arribar
al descans empatat, gràcies als gols

de Dyego i d’Adolfo a les acaballes
del primer temps. Els primers
minuts van ser igualats, però els
blaugrana van marcar dos gols en-
tre els minuts 28 i 29 i van sen-
tenciar el matx amb una diana de
Wilde i dues d’Aicardo.

ARRIBA EL PRIMER REFORÇ
Per tant, toca treballar en el dis-
seny de la plantilla i a banda d’al-

gunes renovacions, el club ja ha
anunciat la primera arribada. Es
tracta de Javi Rodríguez, un aler
de 27 anys que arriba del  Napoli
Calcio a 5 i que té experiència a la
lliga després de jugar al Manacor
i al Tenerife. Rodríguez es defineix
com a “desequilibrant, agressiu i
molt treballador” i va explicar
que ha triat el Catgas “per conti-
nuar creixent com a jugador”.

Futsalplanet.com va concedir el guardó a Adolfo divendres passat. Foto: FSG

El colomenc Adolfo, escollit
millor jugador jove del món

Redacció
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Badalona | Els Dracs busquen el passaport per a la final europea
Els Dracs aparquen la lliga i pensen en la Copa EFL. Els d’Óscar Calatayud buscaran el passaport

per a la final d’aquesta competició europea demà passat al Frankfurter Volksbank Stadium, on
s’enfrontaran als Frankfurt Universe. Els badalonins es jugaran el passi a la final sense el seu

quarterback titular, Mike Box, que ha hagut de tornar al seu país per resoldre temes personals.
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Els Globetrotters omplen
a vessar l’Olímpic

BADALONA4No tots els anys es
pot gaudir d’una visita dels Har-
lem Globetrotters i l’afició va res-
pondre. Divendres passat, l’O-
límpic es va omplir fins la ban-
dera per gaudir del millor es-
pectacle basquetbolístics del
moment.

Més de 12.000 persones, pe-
tits i grans, no s’ho van voler per-
dre i van poder gaudir de les
acrobàcies i les esmaixades més

atrevides de Big Easy Lofton,
Thunder Law o Cheese Chisholm
en el show del 90è aniversari de
l’entitat on no van faltar els focs ar-
tificials ni la participació del públic.
Els Globetrotters van aconseguir
derrotar els seus rivals, els World
All Stars.

Durant la resta del mes i
principis de juny, els de Harlem
continuaran la seva gira d’ani-
versari per bona part d’Europa.

La Penya tanca el curs amb
una victòria contundent

BADALONA4Bon regust de
boca per tancar la temporada.
No servia de res a efectes de la
classificació, però la Penya es va
acomiadar de l’afició a l’Olímpic
amb una victòria contundent
diumenge passat contra el cin-
què classificat, l’Herbalife Gran
Canària (98-78).

Sergi Vidal i Demond Mallet
van sumar forces per liderar l’o-
fensiva i entre tots dos van ano-
tar 45 punts contra l’equip d’Aí-
to García Reneses. El partit va
ser molt igualat durant la pri-
mera meitat, de manera que el
Joventut va marxar amb no-
més dos punts d’avantatge al
descans (46-44).

Després del descans va co-
mençar el recital ofensiu des de
la línia de tres i en poc temps el
Joventut va aconseguir una ren-
da de 19 punts que va aconseguir
mantenir fins al final.

VIDAL RENOVA
Després d’aquesta temporada
convulsa, l’equip ha posat fil a l’a-
gulla per treballar de cara al curs
que ve. La primera decisió és la re-
novació d’un dels tòtems del ves-
tidor, Sergi Vidal. El badaloní ha
prolongat la seva vinculació amb
l’entitat per dos anys més amb un
tercer d’opcional. L’escorta és un
dels jugadors que més ha utilitzat
Salva Maldonado.

Sant Adrià pot estar ben orgullós
dels seus equips de bàsquet.
L’Snatt’s Sant Adrià i l’UBSA
són els dos grans exponents d’a-
quest esport i, setmana rere set-
mana, continuen col·leccionant
èxits i campionats.

L’equip femení lila ha su-
mat un nou èxit i ha portat una
nova copa per a les seves vitrines.
L’últim èxit de les liles va arribar
de la mà de l’equip infantil, que
es va coronar campió de Cata-
lunya diumenge passat després
de derrotar el Femení Maresme
de Sant Andreu de Llavaneres
(38-48) en la final a quatre que
es va disputar a Cunit. Gràcies a
aquest resultat, les adrianen-
ques podran disputar el cam-
pionat d’Espanya,  que enguany
es disputarà del 12 al 18 de juny
a Pontevedra.

A més, l’equip cadet de les
adrianenques es va classificar
ahir per als quarts de final del
campionat estatal de la catego-
ria cadet després de derrotar
ahir al migdia el Canoe Madri-
leny (68-40). L’equip comença-
rà la fase final de la competició,

que s’està disputant a Saragos-
sa, avui mateix.

L’UBSA VOL LA COPA CATALUNYA
Per la seva banda, l’UBSA va
segellar la seva classificació per
a la final a quatre de la Copa Ca-
talunya, que a més es disputarà
al Ricart. Els adrianencs s’en-
frontaran a un dels millors
equips de la categoria, el CB Vi-
ladecans, demà passat a les 7 de
la tarda. L’altra semifinal, que es
jugarà dues hores abans, en-
frontarà el CB Grup Barna con-
tra el Bàsquet Sitges. 

L’equip va sentenciar la clas-
sificació per a la final després de
tornar a guanyar contra els Lluï-
sos (71-59) dissabte passat. Tot
i que els vermells van prendre la
iniciativa ben aviat en el marca-
dor, els barcelonins no es van
rendir i no va ser fins a l’últim pe-
ríode quan van poder cantar
victòria. Bassas, Morales, No-
gales i Serra van anotar més de
10 punts cadascun.

Qui no va poder classificar-se
per a la final va ser el Sant Josep,
que va perdre al Joan Masgrau
de Viladecans (98-94). 

L’Snatt’s va afegir un nou títol a les seves vitrines. Foto: FCBQ

El bàsquet adrianenc exhibeix
el seu gran estat de forma

Redacció
SANT ADRIÀ
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AGENDA SETMANAL
DISSABTE 28 DE MAIG
20:00 Festa Baix a Mar. La platja dels Pescadors

serà l’escenari d’una sardinada a les 8 del ves-
pre i una cantada d’havaneres amb el grup
Peix Fregit. / Platja dels Pescadors.

DEMÀ 27 DE MAIG
10:00 Lliurament de la cinquena edició dels pre-

mis Certamen de Convivència per a alumnes
d’ESO. Enguany hi han participat gairebé 200
joves de la ciutat. / Biblioteca Singuerlín.

TOT EL MES
21:00 Dilluns passat va començar una exposi-

ció temàtica anomenada L’ebola més enllà de
l’ebola. Mostra una sèrie de fotografies d’Al-
fons Rodríguez. / Centre Cívic del Riu.

DISSABTE 28 DE MAIG
19:00 L’UBSA s’enfrontarà contra el CB Vilade-

cans en la segona semifinal de la Copa Ca-
talunya masculina de bàsquet. Els de Mario
Lousame buscaran l’accés al partit pel títol.
/ Pavelló Ricart.

DIUMENGE 29 DE MAIG
09:30 Arriba la 14a edició de la Bicicletada del

Besòs, una activitat que consisteix a baixar per
tota la llera del riu des del Vallès fins  a la zona
del Parc Fluvial.

DISSABTE 28 DE MAIG
09:00 L’Aula d’extensió Universitària TIMO or-

ganitzarà una sortida guiada a l’antiga far-
màcia dels laboratoris Cusí, situats al Masnou.
Cal fer reserva al 686 174 006.

DIUMENGE 29 DE MAIG
11:30 Nova edició de la jugateca ambiental. En

aquesta edició el nom de la jornada serà Ai-
gua neta. / Parc del Tramvia.

DISSABTE 28 DE MAIG
17:00 L’Escola de Formació Musical La Mozar-

tiana s’encarregarà d’organitzar una classe ma-
gistral amb el mestre pianista rus Fedor Ve-
selov. / La Mozartiana.

BADALONA MONTGAT TIANASANT ADRIÀSANTA COLOMA

La companyia Calabaza Teatro porta-
rà Pareja abierta, una obra de Darío Fo,
en el marc de les jornades de Teatre
Jove. El preu de l’entrada és de 3 eu-
ros. / Sala Pau Casals.

‘Pareja abierta’, l’obra triada
en la jornada de Teatre Jove

Dg. 29 de maig a les 18:00

El periodista i escriptor Carles Capde-
vila, ex-director de l’Ara, serà l’enca-
rregat de fer la xerrada que clourà el
programa Família, Escola i Acció Com-
partida (FEAC). / Escola FEDAC.

Carles Capdevila organitza
una xerrada a l’escola FEDAC

Dm. 31 de maig a les 18:30

La banda de violins de l’ESMUC
porta ‘Four & Twenty fiddlers’

Dg. 29 de maig a les 12:00

Primer partit de la primera ronda del
play-off d’ascens a Primera divisió
femenina entre el CE Seagull i El Oli-
vo. / Espai Betúlia.

El Seagull rep El Olivo en 
el seu camí cap a Primera

Dg. 29 de maig a les 12:00

Four & Twenty fiddlers, un recopilato-
ri de música de violins del segle XVI,
serà l’actuació encarregada de tancar
la 17a edició del Festival de Música An-
tiga de Tiana. / Sala Albéniz.

L’Hermes empata i ja no depèn
d’ell mateix per ser primer

BARCELONÈS NORD4Diumen-
ge passat, el Municipal de Llo-
reda va ser l’escenari del penúl-
tim derbi del curs, entre el Llo-
reda i l’Hermes (3-3). Aquest re-
sultat complica, i molt, les op-
cions dels montgatins d’acabar
la lliga en primer lloc, ja que el
San Juan de Montcada va guan-
yar, al mateix temps que certifi-
ca la salvació dels badalonins. 

L’Hermes encara té opcions
matemàtiques d’ascens directe,
però passen per guanyar diu-
menge contra la Grama i que el
San Juan perdi en la seva visita
contra el tercer, el CE Premià.
En cas d’empat a punts caldria
mirar la diferència general de

gols, que ara per ara és favora-
ble als actuals líders. El Lloreda
clourà la lliga diumenge al mig-
dia, ja sense cap pressió, visitant
el CF La Guineueta.

Per la seva banda, la Unifi-
cación Llefià va perdre contra el
Premià diumenge passat (0-1) i
es va acomiadar de les seves re-
motes opcions d’optar a la se-
gona posició. L’últim partit dels
de Jordi Souto serà diumenge
contra l’Atlètic Sant Pol.

Per últim, la Grama va sumar
una victòria in extremis (la sete-
na de la temporada) contra la
Llàntia (1-0). Forzinetti va ser l’au-
tor del gol de l’equip, que l’any que
ve serà a Tercera catalana.

L’idil·li del Seagull amb la lliga
s’ha prolongat també a la Copa
Catalunya. Les de Jordi Ferrón
van aconseguir una victòria diu-
menge passat a la primera ron-
da de la competició contra el CF
Vall d’en Bas (2-4), un resultat
que els permet afrontar el primer
partit del play-off d’ascens a
primera amb optimisme.

Les gavines van fer valer la
seva condició de favorites a la
Garrotxa, malgrat que les locals
van vendre cara la seva pell.
Alba Gordo i Yosse van decantar
el partit en un tres i no res (els
dos gols van arribar entre els mi-
nuts 17 i 20), però les locals van
aconseguir equilibrar el resultat.
Núria Soler va retallar distàncies
abans del descans i al tercer mi-
nut de la represa, Júlia Santos va
fer embogir el Municipal Hos-
talets d’en Bas amb el gol de
l’empat. 

L’alegria, però, va durar poc
i novament Yosse, al minut 53,
va avançar les badalonines. La
sentència va arribar gairebé un
quart d’hora més tard, gràcies a
un gol d’Ana Cayuela, que feia

poca estona que havia entrat al
camp. Aquest resultat permet
que les gavines avancin dues
rondes de cop, ja que queden
exemptes de la segona fase per la
seva participació en el play-off
estatal.

EL SOMNI CONTINUA
Un cop superada i aparcada la
Copa, l’equip i la ciutat pensen
només en el partit que enfron-
tarà el Seagull i l’Olivo gallec d’a-
quí a tres dies a Montigalà, ja que
finalment la federació espanyo-
la va avisar que l’ordre dels par-
tits es va invertir i la tornada d’a-

questa primera eliminatòria es
disputarà al Pahíño de Navia de
Lugo diumenge de la setmana
que ve.

La trajectòria de l’equip du-
rant aquest curs és un motiu per
ser optimista, tot i que els mag-
nífics resultats que el rival ha
aconseguit a la lliga (només una
derrota i a la darrera jornada,
quan ja tenien el primer lloc as-
segurat) fa que el tècnic i la
plantilla siguin prudents.

No obstant això, el club es-
pera un gran ambient a Monti-
galà diumenge i que l’afició aju-
di a obtenir un bon resultat.

L’equip està preparat per seguir fent història. Foto: CES

El Seagull guanya a la Copa i es
prepara per al ‘play-off’ d’ascens
Redacció
BADALONA

Badalonins i montgatins van empatar a tres. Foto: FCH
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